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Без порно по кабела преди 23 часа. СЕМ и главният прокурор обсъждат промени в 

НК 

По време на кризата с Би Ти Ви сателитният оператор „Булсатком“ умилостиви 

абонатите си, като им пусна още един порноканал. Скоро секстелевизиите ще могат 

да се гледат само в късните часове на денонощието. Съветът за електронни медии 

(СЕМ) ще има среща с новия главен прокурор Сотир Цацаров, на която ще предложи 

промени в Наказателния кодекс, съобщи председателят на СЕМ Георги Лозанов. Те 

трябва да дадат по-съвременно определение що е порнография и да защитят децата от 

филмите за възрастни. В момента ХХL-програмите на теория са незаконни, тъй като 

Наказателният кодекс преследва разпространението на порнографски материали. На 

практика те не подлежат на регулация, тъй като са лицензирани в чужбина, и у нас 

операторите само трябва да удостоверят, че са уредили авторските права. СЕМ 

предлага законодателството да се модернизира и за розовите телевизии да се изработи 

по-съвременна дефиниция. Радио-телевизионният регулатор иска още в нормативните 

документи да се запишат механизми, които да задължат операторите да кодират 

еротичните канали и да ги направят недостъпни за подрастващите. В момента това 

става изцяло по желание на доставчиците. Част от тях пускат порно на клиентите си 

след 23 и дори след 24 часа. Други от ранга на споменатия вече „Булсатком“ въртят 

еротичните канали нонстоп и са оставили контрола над дистанционното изцяло на 

родителите. По „Булсатком“ в момента вървят четири канала за възрастни, половината 

от които са денонощни. 

Според СЕМ дневният достъп до всички секс телевизии трябва да се забрани и на 

тях да се сложи код, който не може да се разгадава от децата. „В съвета често 

получаваме писма на родители, недоволни от безпрепятствения достъп до порното - 

коментира председателят на съвета Георги Лозанов. - Аз самият често разказвам за 

оная случка, в която майка се събудила посред нощ и с ужас видяла как малкото й дете 

плаче пред включения телевизор, наблюдавайки как гол батко като че ли бие гола 

какичка.“ 

Идеята на СЕМ за промени в Наказателния кодекс по отношение на порното не е 

нова, но засега тя не срещаше одобрението на народните представители, които трябва 

да я гласуват. През юли 2012 г. Лозанов и колегите му връчиха писмо на бившия главен 

прокурор Борис Велчев с искане за законодателни промени. Депутатите не погледнаха 

сериозно на тях със забележки, че след като децата са включили телевизора на еротика, 

значи преди тях някой е изключил сигнала на същата програма. 

 

 

 

 


